滙港特刊 APR 2013



INFOCAST EXPRESS



Hong Kong ICT Awards 2013-**Best Business (Product) Silver** has been awarded to "Infocast All-in-One Trading Advance Solution" Kong by Hong Computer Society on April 8, This award is steered by 2013. "Office of the Government **Chief Information Officer, The Government of the Hong Kong** Special Administrative Region" Infocast will continue to become the Leader in the industry and fulfill the market needs.

熱烈恭賀滙港資訊『全方位交易解決方案』於2013年4月8日榮獲香港電腦學會頒發『香港資訊及通訊科技獎——最佳商業系統(產品)銀獎』。這項計劃由『香港特別行政區——政府資訊科技總監辦公室』策劃,今後我們會繼續走在業界最前,堅定不移地滿足業界的需要。



左起:滙港資訊市場及產品部執行董事李頎小姐,頒獎嘉賓評審委員會 主席—香港公開大學校長梁智仁SBS大平紳士及滙港資訊行政總裁 讀偉文先生

From Left: Ms. Amanda Lee, Executive Director of Product Marketing of Infocast Limited, Prof. John C.Y. Leong, SBS, JP, Chairperson, Panel of Judges, President, The Open University of Hong Kong & Mr. Raymond Tam, CEO of Infocast Limited



最佳商業系統獎各得主與主辦單位香港電腦學會及頒獎典禮嘉賓(中)行政長官梁振英大紫荊勳賢GBS 太平紳士及(左二)商務及經濟發展局局長蘇錦樑GBS太平紳士留影

Photos taken for all Business Awards Winners with Hong Kong Computer Society, (Middle) Chief Executive of HKSAR, C Y Leung, GBM, GBS, JP & (Left 2) Secretary for Commerce and Economic Development, Gregory So Kam Leung, GBS, JP



最佳商業系統獎各得主與主辦單位香港電腦學會留影 Photos taken for all Business Awards Winners with Hong Kong Computer Society

評審委員會評語

Overall Comments from Assessors

此作品提供全方仓解决方案,包括唐前端投資基提供視傷資料及機合分析報告,又唐後勤部門提供來的結算程序及在短時間內處理大量交易。過去(6年,該公司惠許多主書的本地及國際投資銀行、經紀公司提供相關服務,市場仍有率約40%;反映出此作品銀行、經紀公司提供相關服務,市場仍有率約40%;反映出此作品銀行、經紀公司持續研發的優點。

The solution fosters a total solution for visual rich information and summarized analysis reports to the front-end investors and fast settlement processing at the back office to complete transactions of large volume but at a very short time. For the past (6 years, the company has served a large number of major local and international investment banks and brokerage firms, with a market share of around 40%. This well demonstrates the robustness and on-going innovation of the solution.







APRIL 2013 • SPECIAL ISSUE INFOCAST EXPRESS • (852) 2589 9888 www.infocastfn.com www.hk1492.com